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Na to, čo je láska, som zatiaľ neprišiel a myslím si, že ani neprídem, i keď určitý pohľad niektorých
vedcov na to, čo je naozaj láska je vcelku zaujímavý. Niektorý vedci tvrdia, že je to „chémia“ v
našom tele, a že to vlastne nesúvisí s niečím hlbším. Určite majú vedci pravdu v tom, že keď sme
zaľúbený tak hormóny si s nami robia čo chcú, že sa v tele uvoľňujú rôzne látky ako endorfíny,
testosteróny apod., jedným slovom účinkuje „chémia“. Ale na druhej strane to, že prečo sa tie látky v
tele uvoľňujú, keď sme zaľúbený už vedci jasno nemajú. A možno, že práve tam je skryté niečo
hlbšie a tam sa skrýva odpoveď.

Rozum verzus emócie

 Niektorý z vás už „lásku na prvý pohľad“ asi vo svojom živote zažili a možno, že už aj viackrát.
Osobne sa priznám, že ja som ju zatiaľ nezažil. Možno sa pýtate prečo?! To vysvetlím neskôr.

 Skúsme si uviesť modelovú situáciu „lásky na prvý pohľad“: Osoba č.1 stretne niekde vo väčšine
prípadov neznámu osobu č.2 a v priebehu prvého momentu, keď sa stretnú ich pohľady, sa do seba
„zaľúbia“ a vedia, že sú si súdený. Otázka je, že prečo si človek takéto veci uvedomí, a prečo sa
správa v tom momente tak ako sa správa?

 Keďže som človek,  ktorý chce mať vo všetkom jasno, a teda väčšinu vecí chcem mať
odôvodnených nejakými racionálnymi argumentmi, tak aj pri tejto téme sa opieram o môj (ne) zdravý
rozum.

 Takže, keď sa na to pozriem z racionálneho hľadiska, tak ma napadá jedná vec a to, že každý
človek si sám od malička vedome či nevedome vytvára predstavu o osobe, ktorá by sa mu páčila,
ktorú by chcel niekedy v živote stretnúť, ktorá by bola jeho vysnívaná (teraz hovorím o fyzických
proporciách resp. o fyzickej kráse, pretože máloktorý človek si (v detstve) vytvára predstavu svojho
idola na základe duševných vlastností...).

 No, a keď nastane tá chvíľa, keď tú svoju „vysnívanú“ osobu stretne hneď vie, že to je „ona“, pretože
sa najbližšie zhoduje s jeho predstavami o fyzickej kráse! Prirovnal by som to k hľadaniu pokladu,
ktorý podvedome hľadáme od malička a vieme čo za poklad to je. A keď ho už nájdeme, sme z toho
šťastný, poblúznený a budeme si chcieť ten poklad užiť, nechať si ho pre seba.

 Teraz už vám môžem povedať, prečo som zatiaľ nezažil „lásku na prvý pohľad“. Bude to asi tým, že
som si nikdy nevytváral predstavu o mojej budúcej potenciálnej partnerke, nemal som žiadnu
konkrétnejšiu predstavu o vysnívanej kráske, ktorú by som chcel stretnúť, nechal som si dvere
otvorené do korán pre celú ženskú populáciu. Dnes už je to trošku inak, mám už nejakú tú
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predstavu, ale tá je založená nie na fyzických parametroch ale na duševných.

 A teda si myslím, že „láska na prvý pohľad“ nie je správne označenie stavu, ktorý vtedy človek
zažíva, pretože z láskou to nemá v skutku nič spoločné.

 
Je dobre mať v hlave uloženú predstavu?

 Myslím si, že áno aj nie. Áno preto, lebo keby nikto z nás netúžil, nesníval o nejakej osobe, tak by
sme asi okolo seba chodili úplne bez záujmu, nemali by sme ani chuť sa z niekým zoznámiť, mali by
sme všetkých okolo seba „na háku“.

 Nie preto, lebo niektorý majú svoju predstavu dosť vyhranenú, a preto sa im dosť dlho nedarí nájsť
osobu, ktorá by zapadala do jeho predstáv. Takže, keď to zhrniem je dobré mať určitú predstavu
vysnívanej osoby, ale zase nie veľmi vymedzenú, pretože vtedy stráca na úžitku.

 
Je „láska na prvý pohľad“ na niečo dobrá?

 Určite. Nič nie je na škodu. „Láska na prvý pohľad“ sa môže pre niektorých stať nejakým
pomocníkom na začatie vzťahu, môže byť iskrou pre vznik lásky, skutočnej lásky, pretože určitý
základ pre jej vznik tam je a je veľmi pozitívny.

 
Láska sem, láska tam

 Možno, že je úplne zbytočné sa nad takýmito vecami zamýšľať, pokúšať sa pochopiť lásku ako takú,
no myslím si, že niekedy potrebujeme vedieť rozlíšiť čo je láska a čo nie je.

 Takže prajem vám veľa úspešných prvých pohľadov, z ktorej vzplanie skutočná láska, a o tom čo je
skutočná láska, možno niekedy nabudúce...
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